
Z á p i s
z 7. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 26.4.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
_______________________________________________________
_
Přítomno: 9 členů zastupitelstva

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce
3. Různé, diskuse
4. Usnesení, závěr

___________________________________________________________________________

1) Starosta obce Stanislav Flígr předložil návrh programu jednání  zastupitelstva obce a 
okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 9 hlasy program schválili. Dále starosta jmenoval 
ověřovatele zápisu a to: p. Františka Máchu a p. Jana Kuldana. Zapisovatelem jmenoval p. 
Lubomíra Smažíka.
U s n e s e n í   č. 41/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 9 hlasy.

2) Plnění rozpočtu obce
Starosta okomentoval jednotlivé položky příjmů a výdajů v uplynulém měsíci, které předložil v 
předstihu všem zastupitelům. Současně předložil rozpočtové opatření číslo 1/2007.
U s n e s e n í   č. 42/2007
Zastupitelé 9 hlasy schválili rozpočtové opatření č. 1/2007.

3) Různé, diskuse
ad 1) Starosta předložil ke schválení zastupitelům Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2007, která 
upravuje Obecně závaznou vyhlášku č. 5/2003 o místních poplatcích.
ad 2) Starosta předložil ke schválení Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2007, která zrušuje 
Obecně závaznou vyhlášku č. 2/1998 o místním poplatku za provozovaný výherní hrací 
přístroj.
ad 3) Po konzultaci s nadřízeným orgánem informoval Stanislav Flígr o tom, že není možno na 
základě vyhlášky obce regulovat hluk z produkce v kulturním domě. Starosta proto navrhl 
upravit tyto skutečnosti v dodatku smlouvy s nájemcem kulturního domu či doprojednat tyto 
skutečnosti s nájemcem informativně.
ad 4) Zastupitelé projednali podmínky připojení na plynofikační řád, které předložil starosta.
ad 5) Paní Petra Kudová požádala o připojení na plynový rozvod obce a možnost rozložení 
poplatku za připojení do splátek. Starosta informoval o připravované smlouvě, která tyto body 
řeší.
ad 6) Starosta informoval přítomné o rozhodnutí Městského úřadu Tábor o nakládání s 
vodami a schválení aktualizovaného kanalizačního řádu obce Dražice.
ad 7) Starosta vyslovil podezření, že jsou v obci právnické a fyzické osoby, které jsou 
připojeny na kanalizační řád obce Dražice, ale neplatí stočné. Navrhl tedy, aby zastupitelé 
pověřili předsedu kontrolního výboru s členy komise pro životní prostředí prošetřením situace, 
provedením revize jednotlivých připojení a vypracováním písemné zprávy z tohoto šetření.
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ad 8) Z programu obnovy venkova pro rok 2007 uspěla  žádost na dotaci úroků z úvěru, 
poskytnutého na financování výstavby bytového domu, a to ve výši 100 000,- Kč a dále
žádost o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení a komunikace Radčany, která ovšem byla 
pokrácena z 200 000,- Kč na 70 000,- Kč. Starosta s místostarostou prověří možná úsporná 
opatření na této akci. Žádost o dotaci na rekonstrukci sportovišť ve sportovnín areálu zatím 
neuspěla. Výstavba, která na hřišti probíhá, je financována z prostředků sponzorských darů.
ad 9) Záměr prodeje pozemku pod bytovým domem čp. 154 pod p.č. 218/1 a 27/5 v k.ú. 
Dražice byl řádně vyvěšen a nepřihlásil se jiný zájemce, než Ing. Otakar Toman. Starosta 
navrhl prodejní cenu ve výši 400,- Kč/m2 pod budovou a 73,- Kč/m2 za ostatní plochu.
ad 10)  Pan Rostislav Hazmuka požádal o odkoupení parcely p.č. 1292 v Radčanech o výměře 
180 m2. 
ad 11) Paní Mičíková předložila a okomentovala návrh znaku obce Dražice a praporu obce 
Dražice.
ad 12) Starosta informoval o tom, že v měsíci lednu 2007 došlo k havárii vozidla Magma, 
které při odklízení sněhu nabouralo do zastávky. Vznikla škoda ve výši 33 000,- Kč. 
Pojišťovna škodu neuznala jako škodní událost. Starosta navrhl škodní komisi ve složení pan 
Mynařík, pan Smažík, Ing. Průcha. Ta rozhodne o tom, jaká výše škody bude uplatněna na 
zaměstnanci, který škodu způsobil.
ad 13) Pan Smažík svolal jednání ohledně reklamace protékání hráze rybníka. V příštím týdnu 
od 2.5.-5.5.2007 proběhne kontrola hráze odborným dozorem Ing. Pěknicem, který vypracuje 
o stavu reklamace písemnou zprávu.
ad 14) Ing. Průcha předal starostovi obce písemnou zprávu o tom, že obec Meziříčí dluží obci 
Dražice 90 000,- Kč za vícenáklady, spojené s výstavbou rybníka, týkající se především 
zvýšení DPH v roce 2004, násadby ryb a dalších. Vzhledem k tomu, že starosta obce Meziříčí 
pan Černý informoval ústně, že se o požadavku dovídá až nyní a neví, jak se zastupitelé 
Meziříčí k tomuto problému postaví, požádal pan Flígr o komentář bývalého starostu Ing. 
Průchu. Problém bude dořešen po vyjádření obce Meziříčí prostřednictvím jejích zastupitelů.
ad 15) Ředitel školy Mgr. Martínek písemně informoval zastupitele o tom, že uvažuje o své 
rezignaci na post ředitele školy. Předseda školské rady do 7 dnů svolá schůzku školské rady, 
starosty obce a ředitele školy, kde se všechny strany setkají a vyjasní situaci.
ad 16) Starosta projednal se zastupiteli návrh smlouvy o svozu a zpracování tříděného odpadu 
se společností Andy a.s.  Smlouva by zajistila jak svoz a likvidaci tohoto tříděného odpadu, 
tak vrácení části formou dotace na likvidaci tohoto tříděného odpadu prostřednictvím 
společnosti EKO-KOM a.s.
ad 17) Starosta obce seznámil zastupitele s podmínkami získání územního plánu obce, bez 
kterého není možno realizovat další výstavbu a rozvoj obce dle nového stavebního zákona. 
Kroky k jeho získání trvají přibližně 1,5 - 2 roky. Starosta navrhl, aby obec Dražice pořídila 
územní plán obce.
ad 18) Místostarosta obce informoval o postupu výstavby bytového domu Dražice.
ad 19) Zastupitelé vzali na vědomí informaci o provedení kontroly kontrolním výborem o 
nakládání s finančními prostředky obce. Zápis předložil předseda kontrolního výboru pan 
Mynařík.
ad 20) Starosta obce požádal předsedu finančního výboru o provedení kontroly přidělených 
dotací ostatním subjektům a občanským sdružením v roce 2006 tak, aby písemný výstup byl 
předložen do 8.5., neboť 9.5.2007 nás čeká kontrola nadřízeného orgánu.
ad 21) Místostarosta informoval o jednání, které proběhlo na ředitelství silnic a dálnic v 
Českých Budějovicích. Týkalo se odbočovacího pruhu do sídliště Dražice, převedení pozemku 
pod chodníky do vlastnictví obce a úprava povrchů vyjetých kolejí.
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ad 22) Starosta informoval o špatném stavu techniky na údržbu travnatých ploch. V příštím 
roce bude nutno zakoupit novou techniku v podobě sekacího traktoru.
U s n e s e n í   č. 43/2007
ad 1)  Zastupitelé 9 hlasy schválili Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2007.
ad 2) Zastupitelé 9 hlasy schválili Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2007.
ad 4) Zastupitelé 9 hlasy schválili návrh starosty o podmínkách připojení na plynofikační 

řád obce Dražice, tzn. jednorázový poplatek pro fyzické osoby 18 000,- Kč a pro 
právnické firmy 36 000,- Kč.

ad 7) Zastupitelé 9 hlasy pověřili kontrolní výbor a komisi životního prostředí provedením 
prověrky placení stočného v obci Dražice.

ad 9) Zastupitelé 9 hlasy cenu schválili a pověřili starostu podpisem kupní smlouvy.
ad 10) Zastupitelé 9 hlasy schválili záměr prodeje pozemku p.č. 1292. Záměr bude vyvěšen 

na vývěsce obce.
ad 11) Zastupitelé 5 hlasy schválili znak obce Dražice a prapor obce s červenou částí. 3 

hlasy se zdržely, 1 hlas byl proti.
ad 12) Zastupitelé 7 hlasy složení komise schválili, 2 se zdrželi.
ad 16) Zastupitelé 9 hlasy schválili smlouvu se společností Andy a.s. a pověřili starostu 

jejím podpisem.
ad 17) Zastupitelé 9 hlasy schválili záměr pořízení územního plánu obce v souladu se 

Zákonem o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) č. 183/2006, § 6, 
odst. 5a)
Zastupitelé 9 hlasy schválili žádost o pořízení územně plánovací dokumentace 
Město Tábor jako pověřenou obec třetího stupně v souladu s § 6, odstavcem 1c) 
Zákona o územním plánování a stavebním řádu č. 183/2006.

Diskuse:
- Na dotaz občanů bude v měsíci červenci den otevřených dveří v bytovém domě.
- Více než 70 % majitelů pozemků pro cyklostezku již podepsalo písemný souhlas s
   odprodejem pozemku obci Dražice.
- Na dotaz pana Černého odpověděl starosta, že do konce května provede vyspravení 
   komunikace na Meziříčí. Dále odpověděl na další dotaz a ujistil pana Černého, že hlavním
   zájmem zastupitelstva obce je udržet standard a úroveň školy. Ovšem, jak zdůraznil 
   starosta, vedení školy se musí chovat hospodárně a ekonomicky.
- Starosta přiznal, že byly určité problémy s rozhlasem, ovšem předpokládá, že jsou
   již vyřešeny.

4) Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 21.45 hodin.
Příští jednání zastupitelstva obce bude 24.5.2007 v 19.00 hodin.
Zapsal: Lubomír Smažík

...........................................................

.................................................................



            ověřovatelé zápisu starosta obce


